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Anmodnings- og utredningsvedtak – Meld. St. 4 (2020-2021)

Det vises til brev fra kontroll- og konstitusjonskomiteen av 16. november 2021 hvor det bes 

om en vurdering av de anmodnings- og utredningsvedtak som er fremmet under 

justiskomiteens ansvarsområde og omtalt i Meld. St. 4 (2021-2022) Anmodnings- og 

utredningsvedtak i stortingssesjonen 2020-2021. 

Komiteen viser til at det fremgår av Prop. 1 S (2021–2022) og Meld. St. 4 (2021-2022) 

Anmodnings- og utredningsvedtak i stortingssesjonen 2020-2021, at Solberg-regjeringen anser 

at oppfølgingen av en rekke vedtak ikke er avsluttet. Komiteen legger til grunn at arbeidet 

med oppfølging av disse vedtakene videreføres. 

Med vennlig hilsen 

(Sign) 

Per-Willy Amundsen 

komiteleder 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 

Her 

Vår ref.: 

TL/tfo 

Deres ref.: 

HKL/TD 

Dato: 

07.12.2021 
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Meld. St. 4 (2021–2022) Anmodnings- og utredningsvedtak i 
stortingssesjonen 2020–2021 

Kommunal- og forvaltningskomiteen viser til brev av 19. november 2021 fra kontroll- og 
konstitusjonskomiteen vedrørende uttalelse fra fagkomiteene om Meld. St. 4 (2021–2022) 
Anmodnings- og utredningsvedtak i stortingssesjonen 2020–2021, hvor komiteen er bedt om å 
vurdere om de anmodningsvedtak som er fremmet under komiteens ansvarsområde, er fulgt opp 
på en tilfredsstillende måte.  

Komiteen viser til at den i forbindelse med behandlingen av statsbudsjettet i Innst. 16 S (2021–
2022) under kap. 2 har følgende uttalelse: 

«Komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk Venstreparti viser til 
regjeringen Solbergs rapportering på ulike anmodningsvedtak i Prop. 1 S (2021–2022). Disse 
medlemmer tar i denne innstillingen ikke stilling til realiteten i de enkelte forslagene eller 
regjeringen Solbergs konklusjon om videre rapportering eller ikke. Det vil bli gjort ved behandling 
av Meld. St. 4 (2021–2022). 

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre viser til regjeringen Solbergs tilbakemeldinger i Prop. 
1 S (2021–2022) og slutter seg til regjeringen Solbergs tilbakemelding på 
anmodningsvedtakene.  

Vedtak nr. 106, 26. november 2020 om eldre bygg.  
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet viser til at Stortinget ba regjeringen utarbeide en 
veileder. Disse medlemmer viser til at regjeringen Solberg skriver i proposisjonen at de betrakter 
anmodningsvedtaket fulgt opp i forbindelse med ikrafttredelse av loven. Disse medlemmer mener 
det på ingen måte svarer til Stortinget sin bakgrunn for vedtaket som handlet om å utarbeide en 
veileder som kan vise vei til hvordan man tar eldre bygg i bruk til ny aktivitet for å ta vare på 
byggene og sikre inntekter på de til å forsvare videre vedlikehold. Disse medlemmer ønsker at en 
slik veileder utarbeides.» 

Utover dette har ikke komiteen merknader og viser til sine respektive partiers merknader under 
behandlingen av Meld. St. 4 (2021–2022) i kontroll- og konstitusjonskomiteen. 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 
Her 

Vår ref.: 
2021/3996 

Deres ref.: Dato: 
14.12.2021 
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Med vennlig hilsen 

Lene Vågslid 
komitéleder 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 
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Utenriks- og forsvarskomiteens uttalelse om Meld. St. 4 (2021–2022) 
Anmodnings- og utredningsvedtak i stortingssesjonen 2020–2021 

Utenriks- og forsvarskomiteen viser til brev fra kontroll- og konstitusjonskomiteen i 

forbindelse med Meld. St. 4 (2021–2022) Anmodnings- og utredningsvedtak i 

stortingssesjonen 2020–2021, og har vurdert de vedtak som gjelder komiteens 

ansvarsområder. 

Komiteen merker seg at meldingen omfatter anmodningsvedtak i stortingssesjonen 

2020–2021, i tillegg til oppfølging av anmodningsvedtak fra tidligere sesjoner.  

Komiteen har vurdert oppfølging av 30 vedtak under Forsvarsdepartementet og tre 

vedtak under Utenriksdepartementet. Uttalelsen omfatter kun vedtak som ikke anses 

tilfredsstillende fulgt opp. Komiteen gjør oppmerksom på at det for flere av 

anmodningsvedtakene dreier seg om en løpende oppfølging, og at det er årsaken til at de ikke 

anses avsluttet. De omtales likevel i kommentarene fra komiteen for å synliggjøre 

oppfølgingen, selv om den ikke anses utilfredsstillende. 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 

Vår ref.: Deres ref.: 

2021/3996
Dato: 

14.12.2021 
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Forsvarsdepartementet  

Stortingssesjon 2020–2021 

Vedtak nr. 31, 15. oktober 2020, Veteraner – kartlegging av prioriterte områder 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Vedtak nr. 35, 15. oktober 2020, Veteraner – spesialisterklæring 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Forslag til forskriftsendring ble sendt på høring 17. juni 2021.  

Vedtak nr. 36, 15. oktober 2020, Veteraner – vedtak som kan være i strid 

med gjeldende rett 
Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Vedtak nr. 123, 1. desember 2020, Utdanne nok personell til HV etter modell fra 

Finnmark 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Saken må sees i sammenheng med vedtak nr. 131 og 136. 

Vedtak nr. 124, 1. desember 2020, Vurderinger om standardisert fartøyklasse 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Vedtak nr. 125, 1. desember 2020, Sette ned en forsvarskommisjon 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken innen 

utgangen av 2021.  

Vedtak nr. 128, 1. desember 2020, Nye helikoptre til dedikert helikopterstøtte for 

Hæren 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 
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Vedtak nr. 131, 1. desember 2020, Utrede å benytte Haslemoen og 

Drevjamoen 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Saken må sees i sammenheng med vedtak nr. 123 og 136.  

Vedtak nr. 133, 1. desember 2020, Utredning om bruk av ikke-militært 

ansatte 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken i løpet 

av 2022.  

Vedtak nr. 136, 16. desember 2020, Personell til HV på Drevjamoen etter 

modell frå FLF 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Saken må sees i sammenheng med vedtak nr. 123 og 131. 

Vedtak nr. 1099, 2. juni 2021, Ivaretakelse av de nasjonale kulturhistoriske 

verdiene på Kjeller 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Vedtak nr. 1187, 9. juni 2021, Statlig bidrag til istandsettelsen av Den 

gamle krigsskole 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken. 

Stortingssesjon 2019–2020 

Vedtak nr. 676, 11. juni 2020, Evaluering av ny etterretningstjenestelov 

Komiteen imøteser en uavhengig evaluering av den nye etteretningsloven, i tråd 

med tidslinjen som er skissert i vedtaket.  
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Stortingssesjon 2016–2017 

Vedtak nr. 576, 18. april 2017, Lovhjemmel for å ivareta rettighetene for 

fanger 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken våren 

2022. 

Utenriksdepartementet 

Stortingssesjon 2020–2021 

Vedtak nr. 585, 9. februar 2021 Demokratisk forankring av Norges arbeid 
i FNs sikkerhetsråd 

Komiteen imøteser at regjeringen på egnet måte informerer Stortinget om saken i den 

tiden Norge er medlem av Sikkerhetsrådet.  

Med vennlig hilsen 

Ine Eriksen Søreide Nils Ole Foshaug 

leder saksansvarlig 



VEDLEGG 4
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Meld. St. 4 (2021-2022) - Om anmodnings- og utredningsvedtak i 
stortingssesjonen 2020-2021 

Arbeids- og sosialkomiteen viser til kontroll- og konstitusjonskomiteens brev av 16. november 
2021 hvor det ble bedt om en tilbakemelding/uttalelse fra de ulike fagkomiteene på de 
anmodningsvedtak som er omhandlet i meldingen under de respektive komiteene. 

Komiteen var i utgangspunktet klare for å omtale anmodningsvedtakene under rammeområde 7 i 
forbindelse med behandlingen av Prop. 1 S (2021-2022) og Prop. 1 S Tillegg 1 (2021-2022). 
Men med utgangspunkt i ny informasjon fra kontroll- og konstitusjonskomiteen ble det i Innst. 15 
S (2021-2022) allikevel ikke tatt stilling til realiteten i de enkelte forslagene eller regjeringen 
Solbergs konklusjon om videre rapportering eller ikke. Det vil bli gjort ved behandling av Meld. St. 
4 (2021–2021) i kontroll- og konstitusjonskomiteen. 

Det vises til Prop. 1. S (2021-2022) der det er oversikt over oppfølging av anmodnings- og 
utredningsvedtak under de respektive departementene som hører inn under rammeområde 7, 
hvor det fremgår at regjeringen Solberg anser at oppfølgingen av i alt 103 anmodnings- og 
utredningsvedtak (ASD 92 og KUD 11) under rammeområdene 7 ikke er avsluttet. 

Vedlagt følger uttalelse fra arbeids- og sosialkomiteens medlemmer der det er innkommet. 

Med vennlig hilsen 

Kirsti Bergstø 
komitéleder 

Vedlegg 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 
Her 

Vår ref.: 
BSK/iov 

Deres ref.: 
2021/3996 

Dato: 
16.12.2021 

VEDLEGG 5
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Uttalelse fra Sosialistisk Venstreparti og Rødt 

Vedtak 428 (2017-2018)  
Komiteens medlemmer fra Sosialistisk Venstreparti og Rødt viser til anmodningsvedtak 2017-
2018 nr. 428 om bilstønadsordningen for type 1-biler for personer i varig tilrettelagt arbeid. Disse 
medlemmer mener vedtaket ikke er fulgt opp og ber om fortgang i saken.   

Vedtak 905 (2020-2021)  
Komiteens medlemmer fra Sosialistisk Venstreparti og Rødt viser til anmodningsvedtak 2020-
2021 nr. 905 om gjennomgang av utfordringer i Nav for å sike at Nav yter gode tjenester til 
befolkningen. Disse medlemmer kan ikke se at det er fremmet sak slik det etterspørres i 
anmodningsvedtaket og mener regjeringen ikke har fulgt opp dette flertallsvedtaket fra 
Stortinget.   

Uttalelse fra Sosialistisk Venstreparti 

Vedtak 622:   
Komiteens medlem fra Sosialistisk Venstreparti viser til anmodningsvedtak 2020-2021 nr. 622 
om å regulere løpende pensjoner, og ber om fortgang i saken.   

Vedtak 624:   
Komiteens medlem fra Sosialistisk Venstreparti viser til anmodningsvedtak 2020-2021 nr. 624 
om kvartalsvise møter mellom regjeringen og pensjonistorganisasjonene, og ber om fortgang i 
saken.   

Vedtak 856  
Komiteens medlem fra Sosialistisk Venstreparti viser til anmodningsvedtak 2020-2021 nr. 856 
om feriepenger for dagpenger mottatt i 2020 og 2021. Dette medlem viser til budsjettforliket 
mellom Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk Venstreparti der det ble enighet om å 
videreføre den midlertidige ordningen med feriepenger uten de innstramningene foreslått i Prop. 
1 S (2021–2022) som innebar redusert sats, redusert periode for opptjening, krav om mottak av 
dagpenger i minst 25 uker og et tak på størrelsen av ferietillegget på 12 000 kroner.  

Vedtak 129 (2018-2019)  
Komiteens medlem fra Sosialistisk Venstreparti viser til anmodningsvedtak 2018-2019 nr. 129 
om ikke-opptjente rettigheter i ordningen med pleiepenger. Dette medlem imøteser forslag til 
lovendring etter at den varslede evalueringen av pleiepengeordningen blir levert høsten 2022.   

Uttalelse fra Rødt 

Vedtak 644 18. februar 2021 og vedtak 857 27. april 2021  
Komiteens medlem fra Rødt viser til vedtak 644, 18. februar 2021 og vedtak 857, 27. april 2021 
og mener at det foreslåtte kuttet i feriepenger på dagpenger opptjent i 2021 er et klart brudd på 
Stortingets vedtak. 
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MELD. ST. 4 (2021-2022) ANMODNINGS- OG UTREDNINGSVEDTAK I 
STORTINGSSESJONEN 2020-2021 

Energi- og miljøkomiteen viser til henvendelse av 16.november 2021 fra kontroll- og 
konstitusjonskomiteen i forbindelse med behandling av Meld. St. 4 (2021-2022) Anmodnings- og 
utredningsvedtak i stortingssesjonen 2020-2021. 

Komiteen viser til følgende anmodningsvedtak i stortingssesjonen 2015-2016, vedtak under Klima- og 
miljødepartementet: 

Anmodningsvedtak nr.  674 
«Stortinget ber regjeringen utarbeide en handlingsplan for å bedre situasjonen for sjøfugler. I 
handlingsplanen må det gjøres en vurdering av hvilke øvrige sjøfugler som bør få status som 
prioritert art.» 

Komiteens medlemmer fra Sosialistisk Venstreparti, Rødt og MDG viser til vedtak nr. 674 av 23. Mai 
2016 om å utarbeide en handlingsplan for sjøfugl. Disse medlemmer vil vise til at det har gått over fem 
år siden vedtaket ble fattet, uten at det har blitt lagt frem en slik handlingsplan. Sjøfuglene har hatt en 
dramatisk nedgang, og enkelte arter er kritisk truet.  Mye av det som truer disse fuglene har 
trolig  sammenheng med arealbruksendring og menneskelig aktivitet både på sjø og land. En vet at 
matmangel er en vesentlig faktor, men ikke helt hvordan sammenhengene er som fører til 
matmangelen. Plast, forurensning, miljøgifter, forstyrrelser av trekkruter og klimaendringer - en 
mengde faktorer påvirker utviklingen. Sjøfugbestandene er en viktig indikator for tilstanden 
i  økosystemene i havet og den marine sonen. Det er derfor et sterkt behov for å få på plass en 
handlingsplan med målrettede tiltak på tvers av ulike sektorer for å snu den negative utviklingen i 
sjøfuglbestandene.  

Komiteen viser til følgende anmodningsvedtak i stortingssesjonen 2017-2018, vedtak under Klima- og 
miljødepartementet: 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 
Her 

Vår ref.: 
MH/imv 

Deres ref.: Dato: 
16.12.2021 
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Anmodningsvedtak nr. 480 
 «Stortinget ber regjeringen fremme forslag til en matkaste-lov som omfatter 
næringsmiddelindustrien og matvarebransjen. Loven bør omfatte påbud om å donere all spiselig 
overskuddsmat til veldedige formål og sekundært til dyrefôr, samt påbud om å offentliggjøre 
nøkkeltall knyttet til matsvinn og reduksjon av matsvinn.» 

Komiteen viser til at Regjeringen Solberg meldte om at det arbeides med en matkaste-lov. Komiteens 
flertall, medlemmene fra AP, SP, SV, Rødt og MDG vil understreke at det har tatt lang tid å få utredet 
en slik lov og ber regjeringen raskt legge frem et lovforslag for Stortinget. Flertallet mener det er 
viktig at en slik lov kommer på plass for å redusere matsvinn, og at mat som er spiselig doneres til 
veldedige organisasjoner og sekundært til dyrefor. 

Anmodningsvedtak nr. 487 
 «Stortinget ber regjeringen utrede påbud om rensing av flyveaske og komme til Stortinget med 
dette på egnet måte.» 

Vedtaket ble gjort ved behandlingen av Meld. St. 45 (2016–2017), jf. Innst. 127 S (2017–2018) om 
Avfall som ressurs – Avfallspolitikk og sirkulær økonomi, jf. tilråding i innstillingen romertall XI. 

Komiteen viser til at Regjeringen Solberg mente det ikke var aktuelt å utrede et påbud om rensing av 
flyveaske nå. Komiteens flertall, medlemmene fra AP, SP, SV, Rødt og MDG mener et påbud om 
rensing av flyveaske er en relevant problemstilling og ber om at Stortinget på egnet måte holdes 
orientert om utviklingen på dette området.  

Komiteen viser til følgende anmodningsvedtak i stortingssesjonen 2020-2021, vedtak under Klima- og 
miljødepartementet: 

Anmodningsvedtak nr. 1005 
«Stortinget ber regjeringen følge opp Stortingets vedtak om å sikre en enhetlig utbygging av 
infrastruktur for null- og lavutslippsteknologi, og i tillegg legge til rette for en raskere 
søknadsprosess for gassdistributørene som søker om investeringsstøtte til fyllestasjoner hos 
Enova, samt umiddelbart forbedre Enovas støtteordning til fyllestasjoner og innkjøp av tyngre 
kjøretøy med biogass som drivstoff.  

Komiteens medlemmer fra SV og Miljøpartiet De Grønne viser til anmodningsvedtak 1005 i 
stortingssesjonen 2020-2021, vedtak under Klima- og miljøverndepartementet, om å fjerne de 
statlige barrierene for økt produksjon og bruk av biogass, jfr. dokument 8:231 S (2020-2021) 
og Innst. S. nr. 468 (2020-2021). Disse medlemmer  mener vedtaket ikke i tilstrekkelig grad 
har blitt fulgt opp av regjeringen. Som en følge av dette mangler det fortsatt helt nødvendig 
infrastruktur for at det kan tas i bruk biogasskjøretøy på norske veier. Disse medlemmer 
mener vedtaket må følges opp snarest, og senest i løpet av 2022. 

Anmodningsvedtak nr. 1007  
«Stortinget ber Regjeringen om å endre bruken av begrepet nullutslipp i alle statlige 
målsettinger og planer til nullutslipp og biogass, dette i den hensikt å likebehandle biogass med 
elektrisitet og hydrogen, og denne begrepsbruken skal gjelde allerede vedtatte og framtidige 
planer».  

Komiteen viser til budsjettforliket mellom AP, SP og SV og vedtaket i finansinnstillingen (Innst. 2 S 
(2021-2022) om budsjettet for 2022 hvor det ble vedtatt å be Regjeringen utrede og legge frem forslag 
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om hvordan man kan likestille GA37 kjøretøy som kjører på biogass, med el- og hydrogendrevne biler 
i bomringene snarest mulig i løpet av 2022. 

Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet viser til anmodningsvedtak 1007 i 
stortingssesjonen 2020-2021, og vedtak under Klima- og miljøverndepartementet, om å fjerne 
de statlige barrierene for økt produksjon og bruk av biogass, dokument 8:231 S (2020-
2021).  Disse medlemmer mener vedtaket ikke har blitt fulgt opp av regjeringen. Det er særlig 
viktig at bruken av begrepet nullutslipp, i alle statlige målsettinger og planer, endres til 
nullutslipp og biogass. Hensikten med forslaget er at bruk av biogass på alle områder der 
biogass er et alternativ, skal sidestilles med elektrisitet. Disse medlemmer gjør oppmerksom 
på at begge regjeringspartiene stemte for forslaget sammen med Fremskrittspartiet, MDG og 
Rødt. Disse medlemmer mener vedtaket må følges opp snarest, og senest i løpet av 2022. 

Med vennlig hilsen 

Terje Aasland 
leder 
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Uttalelse fra næringskomiteen til Meld. St. 4 (2021-2022) Anmodnings- og 
utredningsvedtak i stortingssesjonen 2020-2021 

Næringskomiteen viser til brev av 16. november 2021 fra kontroll- og konstitusjonskomiteen om 
Meld. St. 4 (2021-2022). Samtidig vises det til e-post av 30. november 2021 der det fremgår at 
kontroll- og konstitusjonskomiteen har utsatt svarfristen fra 17. desember 2021 til 5. januar 
2022.  

Næringskomiteen har gått gjennom de omtalte anmodningsvedtak som gjelder Nærings- og 
fiskeridepartementet og Landbruks- og matdepartementets ansvarsområder. Komiteen viser til at 
Meld. St. 4 (2021-2022) omhandler anmodningsvedtak fra stortingssesjonen 2020-2021 og 
anmodningsvedtak som ikke er avsluttet fra tidligere sesjoner. 
Komiteen omtaler kun anmodningsvedtak der komiteen har merknader. Det vises til Prop. 1 S 
(2021-2022) og Prop. 1 S Tillegg (2021-2022) for nærmere omtale av de enkelte 
anmodningsvedtak.  

Det vises til Innst 8. S (2021-2022) hvor det ble understreket at komiteens merknader til disse 
vedtakene ikke var å anse som Stortingets formelle kontroll av regjeringens oppfølging av 
vedtakene, og således ikke kunne erstatte kontroll- og konstitusjonskomiteens behandling av den 
årlige stortingsmeldingen om oppfølging av anmodnings- og utredningsvedtak.  

Komiteen viser til merknadene nedenfor og til omtalene av de ulike anmodnings- og 
utredningsvedtakene i Prop. 1 S (2021-2022) Statsbudsjettet,jf. pkt. 5.1 og 5.2 i Innst. 8 (2021-
2022):  
«Der det ikke foreligger merknader, slutter komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre seg til 
regjeringens vurdering av om rapporteringen skal avsluttes eller ikke. 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 
Her 

Vår ref.: 
HM/IHM 

Deres ref.: Dato: 
21.12.2021 

VEDLEGG 7
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Komiteens flertall, medlemmene fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet, Fremskrittspartiet, 
Sosialistisk Venstreparti, Rødt og Miljøpartiet De Grønne, viser til regjeringens rapportering på 
ulike anmodningsvedtak i budsjettproposisjonen. Flertallet tar i denne innstillingen ikke stilling til 
realiteten i de enkelte forslagene eller regjeringen Solbergs konklusjon om videre rapportering 
eller ikke, med mindre annet er spesielt omtalt.. Det vil bli gjort ved behandlingen av Meld. St. 4 
(2021–2022).» 

Nedenfor følger merknader fra komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet og 
Senterpartiet knyttet til de enkelte anmodningsvedtak omtalt i Prop. 1 S (2021-2022) under 
Nærings- og fiskeridepartementet og Landbruks- og matdepartementet, jf. kap. 5 i Innst. 8 (2021-
2022). 

Komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet og Senterpartiet viser til at den nye regjeringen 
fra Arbeiderpartiet og Senterpartiet tiltrådte 14.oktober 2021.  

Disse medlemmer viser til anmodningsvedtak nr. 834 (2020-2021), 835 (2020-2021), 
836 (2020-2021), 837 (2020-2021) og 838 (2020-2021), og viser til at regjeringen har 
igangsatt et lovarbeid med sikte på å innføre krav om norske lønns- og arbeidsvilkår i norske 
farvann og på norsk sokkel, og at dette vil bli en oppfølging av flere av anmodningsvedtakene. 

Disse medlemmer viser videre til anmodningsvedtak nr. 549 (2019-2020), 551 (2019-
2020), 553 (2019-2020), 555 (2019-2020), 556 (2019-2020), 557 (2019-2020) og 558 (2019-
2020), og viser til at regjeringen har varslet at det vil komme en ny kvotemelding.  

Disse medlemmer viser også til anmodningsvedtak nr. 572 (2020-2021), 573 (2020-
2021), 574 (2020-2021), 575 (2020-2021), 576 (2020-2021), 577 (2020-2021), 578 (2020-
2021) og 579 (2020-2021), og viser videre til Hurdalsplattformen der regjeringen varslet at den 
skal legge fram en stortingsmelding om markedsmakt i verdikjeden for mat.  

Disse medlemmer vil understreke at regjeringen har varslet gjennom Hurdalsplattformen 
at den vil arbeide videre med saker som etter disse medlemmers syn vil kunne ha et innhold som 
også berører øvrige anmodningsvedtak som i Meld. St. 4 (2021-2022) anses fulgt opp av den 
avgåtte regjeringen. Det vises forøvrig til øvrige merknader om særskilte forhold fra disse 
medlemmer i dette brevet. 

2020–2021 vedtak nr. 838 Følge opp anbefalinger gitt av partssammensatt maritimt utvalg 
Det vises til Prop. 1 S (2021-2022) Statsbudsjettet for omtale.  

Komiteens merknader 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet mener vedtaket ikke er tilstrekkelig fulgt opp, og 
ber regjeringen fortsette rapporteringen om hvordan anbefalingene fra det partssammensatte 
utvalget følges opp, og komme tilbake til Stortinget på egnet måte.  
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2020–2021 vedtak nr. 840 Offentlige anskaffelser – opprettelse av egen ekspertenhet 
Det vises til Prop. 1 S (2021-2022) Statsbudsjettet for omtale. 

Komiteens merknader 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet viser til næringsministerens svar av 6. desember 
2021 på skriftlig spørsmål av 26. november 2021, jf. dokument nr. 15:483 (2021-2022).   
Disse medlemmer merker seg at statsråden ikke ønsker å opprette en slik ekspertenhet, men at 
statsråden sier «(d)et er behov for å videreutvikle veiledningen om innkjøp i et mer helhetlig og 
brukertilpasset retning. I dette arbeidet skal det blant annet vurderes om det er behov for at 
veiledningen blir tilpasset særskilte brukergrupper, eksempelvis kommuner og fylkeskommuner. 
Vi er nå i gang med å vurdere mulige tiltak.» Disse medlemmer ber regjeringen på denne 
bakgrunn fortsette rapporteringen på vedtaket, og komme tilbake til Stortinget på egnet måte. 

2013–2014 vedtak nr. 496 Informasjon om eiere av aksjeselskap 
Det vises til Prop. 1 S (2021-2022) Statsbudsjettet for omtale. 

Komiteens merknader 
Komiteens flertall, medlemmene fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk Venstreparti, vil 
understreke at arbeidet med å følge opp anmodningsvedtak nr. 496 om å etablere en offentlig 
løsning om eiere av aksjeselskaper, ikke er ferdigstilt med Prop. 1 S (2021–2022), og dette 
arbeidet må nå videreføres og sluttføres.  

2017–2018 vedtak nr. 445 Om etablering av nasjonale beredskapslagre av korn 
Det vises til Prop. 1 S (2021-2022) Statsbudsjettet for omtale. 

Komiteens merknader 
Komiteens flertall, medlemmene fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet, Sosialistisk Venstreparti, Rødt 
og Miljøpartiet De Grønne viser til at det er gjennomført flere utredninger som har vurdert behovet 
for beredskapslagring av korn. Ved behandlingen av Dokument 8:33 S (2017–2018) gjorde 
Stortinget vedtak om at regjeringen skulle fremme en egen sak i løpet av 2019 om etablering av 
nasjonale beredskapslagre for korn. Flertallet viser til at regjeringen Solberg varslet at den ikke 
ville følge opp vedtaket, og begrunnet dette med at beredskapslagring ikke vil være et målrettet 
og kostnadseffektivt tiltak for å styrke norsk matsikkerhet. Flertallet er ikke enig i denne 
begrunnelsen, samtidig er 2019 passert for lenge siden. Et annet flertall, medlemmene fra 
Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk Venstreparti viser til budsjettforliket, og vil arbeide 
videre med beredskapslager av korn. På denne bakgrunn gikk derfor dette flertallet ikke imot 
forslag til romertallsvedtak VII om oppheving av vedtaket, men forutsatte at regjeringen kommer 
tilbake til Stortinget på egnet måte. Dette flertallet anbefaler derfor at kontroll- og 
konstitusjonskomiteen omtaler dette på egnet måte.  

Med hilsen 

Willfred Nordlund 
Leder  
Stortingets næringskomité 
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Meld. St. 4 (2021–2022) Anmodnings- og utredningsvedtak i 
stortingssesjonen 2020-2021  

Det vises til brev fra kontroll- og konstitusjonskomiteen av 16. november 2021. 

Helse- og omsorgskomiteen har i Innst. 11 S (2021–2022), jf. Prop. 1 S (2021–2022) og Prop. 1 S 
Tillegg 1 (2021–2022), følgende merknader om oppfølgingen av anmodningsvedtakene under 
Helse- og omsorgsdepartementet: 

«Komiteen viser til at det flere steder i budsjettproposisjon Prop. 1 S (2021–2022), samt i et eget 
kapittel, er referert til Stortingets anmodningsvedtak. 

Komiteen viser til at proposisjonen gjør rede for oppfølging av i alt 105 anmodningsvedtak fra 
stortingssesjonen 2020–2021 under Helse- og omsorgsdepartementets ansvarsområde og 65 
vedtak fra tidligere sesjoner.  

Komiteen viser til at det fremgår av Prop. 1 S (2021–2022) at regjeringen Solberg anser at 
oppfølgingen av 50 vedtak ikke er avsluttet. Komiteen legger til grunn at arbeidet med 
oppfølging av disse vedtakene videreføres. 

Komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk Venstreparti viser til 
regjeringens rapportering på ulike anmodningsvedtak i budsjettproposisjonen. Disse medlemmer 
tar i denne innstillingen ikke stilling til realiteten i de enkelte vedtakene eller regjeringen 
Solbergs konklusjon om videre rapportering eller ikke.» 

Med vennlig hilsen 

Tone Wilhelmsen Trøen 
komitéleder 
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Meld. St. 4 (2021–2022) Uttalelse om anmodnings- og utredningsvedtak i 
stortingssesjonen 20202–021 

Utdannings- og forskningskomiteen viser til brev av 16. november 2021 fra kontroll- og 
konstitusjonskomiteen vedrørende Meld. St. 4 (2021–2022) Anmodnings- og utredningsvedtak i 
stortingssesjonen 2020–2021, som også omfatter ikke gjennomførte vedtak fra tidligere 
sesjoner. 

Utdannings- og forskningskomiteen har vurdert anmodningsvedtakene fremmet under 
komiteens ansvarsområde. 

Komiteens flertall, medlemmene fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet, Fremskrittspartiet, 
Sosialistisk Venstreparti og Rødt, viser til oversikten over anmodningsvedtak i Meld. St. 4 – 
(2021–2022) tabell 11.1. Flertallet har merket seg at regjeringen Solberg i stortingssesjonen 
2020–2021 bare har fulgt opp 19 av 69 anmodningsvedtak på utdannings- og 
forskningskomiteens ansvarsområde. Antallet vedtak som ikke er fulgt opp av regjeringen 
Solberg, utgjør hele 72,9 % av alle anmodningsvedtak på komiteens område fattet i sesjonen 
2020–2021 og de vedtakene fra tidligere sesjoner kontroll- og konstitusjonskomiteen mente ikke 
var fulgt opp godt nok av regjeringen, jf. Innst. 580 S (2020–2021). Flertallet vil understreke 
viktigheten av at regjeringen følger opp Stortingets anmodningsvedtak, og at regjeringen gjør 
rede for oppfølgingen av vedtakene i en egen melding til Stortinget. 

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre har ingen anmerkninger til regjeringen Solbergs 
oppfølging av anmodningsvedtak. 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 
Her 

Vår ref.: 
2021/3996 

Deres ref.: Dato: 
22.12.2021 
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Vedtak stortingssesjonen 2020-2021 

Vedtak nr. 79, 12. november 2020 Politiattest for tilsetting i skoler og barnehager 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt mener det er for 
dårlig at regjeringen ennå ikke har fulgt opp Stortingets anmodningsvedtak om å gjennomføre de 
nødvendige regelendringer slik at politiattesten gir et fullstendig bilde av søkeren og viser alle 
relevante lovbrudd i de tilfeller som gjelder ansettelsesforhold i skole, barnehage eller andre 
steder der kontakt med barn utgjør en viktig del av stillingen. Disse medlemmer ser ingen grunn til 
å vente med disse regelendringene til våren 2023.  

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre viser til at arbeidet med en ny opplæringslov 
omfatter endringer i hva som skal komme frem på politiattester i skolen, og at forslag til ny 
opplæringslov har vært på høring høsten 2021. Disse medlemmer legger til grunn at lovforslaget 
behandles videre på ordinær måte, og at regjeringen vil komme tilbake til Stortinget med et 
lovforslag som svarer på anmodningsvedtaket. 

Vedtak nr. 687, 25. februar 2021 Bedre godkjenningsordninger for utenlandsk utdanning 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt ser frem til at 
regjeringen skal komme i gang med å videreutvikle enklere, raskere og mer forutsigbare 
godkjenningsordninger for utenlandsk utdanning og kompetanse.  

Vedtak nr. 832, 22. april 2021 Skoleskip i Nord-Norge 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt ser frem til at 
regjeringen skal sette i gang med å utrede muligheten for å etablere et skoleskip i Nord-Norge. 

Vedtak nr. 946, 20 mai 2021 Hospiteringsordning for yrkesfaglærere 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt registrerer at 
regjeringen hittil ikke har igangsatt en oppfølging av vedtaket, og forventer at regjeringen raskt 
styrker hospiteringsordningen for yrkesfaglærere, slik Stortinget har bedt om.  

Vedtak nr. 950, 20 mai 2021 Økt utstyrsstipend 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt er glade for at 
utstyrsstipendet ble øket i statsbudsjettet for 2020, men disse medlemmer vil understreke at 
økningen på 25 mill. kroner langt fra er tilstrekkelig for å finansiere de dyreste studieretningene på 
videregående yrkesfag. 

Vedtak nr. 971, 11. mai 2021 Tilgang til skolebygg for organisasjoner 
Komiteens medlemmer fra Sosialistisk Venstreparti og Rødt mener det er viktig å raskt følge opp 
vedtaket, da barne- og ungdomsorganisasjonene er hardt rammet. Disse medlemmer 
understreker at innholdet i vedtaket er ukomplisert å gjennomføre. 

Vedtak nr. 1077, 20. 1. juni 2021 Utstyr i videregående opplæring 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt merker seg at 
regjeringen viderefører 17 mill. kroner til en forsøksordning som skal stimulere til investeringer i 
utstyr på yrkesfag. Disse medlemmer understreker at en videreføring av en eksisterende ordning 
ikke kan ses på som en forsterkning i statsbudsjettet for 2022. Disse medlemmer anser derfor ikke 
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forslaget som fulgt opp, og forventer at regjeringen snarest følger opp vedtaket i tråd med 
ordlyden.  

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre vil peke på at forsøksordningen med bruk av ulike 
modeller for finansiering og investering i utstyr til yrkesfagene er et viktig grunnlag for å bedre 
utstyrsparkene i yrkesfagene. Disse medlemmer mener at dette, sammen med økt 
utstyrsstipend, er en viktig forsterkning av innsatsen for en tilstrekkelig utstyrspark og gir rom 
for å investere i individuelt utstyr i yrkesfagene. 

Vedtak nr. 1079, 20. 1. juni 2021 Utstyrsstipend i videregående opplæring 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt viser til at 
vedtakets ordlyd ba regjeringen om å gjennomgå satsene for utstyrsstipend slik at de er i tråd med 
de utstyrskravene som stilles til de ulike utdanningsprogrammene. Disse medlemmer registrerer 
at regjeringen mener vedtaket er ferdig fulgt opp, på bakgrunn av en rapport fra Rambøll publisert 
i 2019, altså to år før anmodningsvedtaket ble gjort. Disse medlemmer understreker at Stortinget 
var kjent med rapporten fra Rambøll da vedtaket ble fattet, og vil peke på at regjeringen ikke kan 
begrunne å avslutte rapporteringen om vedtaket på denne bakgrunn. Disse medlemmer mener 
derfor at vedtaket må følges opp videre, og at regjeringen må foreta en gjennomgang av satsene 
slik Stortinget ba om.  

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre vil peke på at anmodningsvedtaket av 1. juni 2021 
la til grunn at det skulle gjennomgås satser for utstyrsstipend opp mot statsbudsjettet for 2022. 
Disse medlemmer viser til at dette ikke kan la seg gjøre innenfor den tidsrammen som gitt fra 
vedtaket ble fattet, til budsjettet ble lagt frem, og at undersøkelsen fra 2019 fremdeles gir et 
godt kunnskapsgrunnlag for vurdering av utstyrsstipendene. Videre viser disse medlemmer til at 
regjeringen Solberg på bakgrunn av dette kunnskapsgrunnlaget har økt bevilgningen til 
utstyrsstipend fra skoleåret 2020–2021, noe som særlig treffer de dyreste yrkesfaglige 
utdanningsprogrammene. 

Vedtak nr. 1291, 18. juni 2021 Avansert utstyr i videregående opplæring 
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt merker seg at 
regjeringen viderefører 17 mill. kroner til en forsøksordning som skal stimulere til investeringer i 
utstyr på yrkesfag. Disse medlemmer understreker at Stortingets vedtak om å gjennomføre en 
forsøksordning der stat, fylke og industri samarbeider om deling av avansert utstyr mellom flere 
skoler ved bruk av en mobil enhet som kan betjene flere skoler i et fylke/en region, ikke var ment 
som en videreføring av en eksisterende ordning. Disse medlemmer anser derfor ikke forslaget som 
fulgt opp og forventer at regjeringen snarest følger opp vedtaket i tråd med ordlyden. 

Vedtak stortingssesjonen 2017–2018 

Vedtak nr. 886, 11. juni 2018 Kvalitetsvurderingssystem i skolen 
Komiteens medlemmer fra Sosialistisk Venstreparti og Rødt viser til at vedtakets ordlyd ba 
regjeringen om å nedsette et utvalg for å gjennomgå Nasjonalt kvalitetsvurderingssystem. Disse 
medlemmer registrerer at regjeringen mener vedtaket er ferdig fulgt opp, fordi departementet 
har satt ned en referansegruppe for fagfornyelsen. Disse medlemmer understreker at en 
referansegruppe er noe annet enn et utvalg når det kommer til både mandat og funksjon, og disse 
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medlemmer mener derfor at vedtaket må følges opp videre, og at regjeringen må sette ned 
utvalget slik Stortinget ba om. 

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre vil peke på at det å utnytte den allerede 
eksisterende strukturen for å utvikle kvalitetsvurderingssystemet i lys av fagfornyelsen, i dialog 
og samarbeid med partene i skolesektoren, var både en fornuftig og effektiv måte å følge opp 
intensjonen i anmodningsvedtaket på. Disse medlemmer er enige med regjeringen Solberg i at 
dette vedtaket er fulgt opp på en tilfredsstillende måte. 

Vedtak stortingssesjonen 2016–2017 

Vedtak nr. 901, 13. juni 2017 og vedtak nr. 903, 13. juni 2017 Spesialundervisning
Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet, Sosialistisk Venstreparti og Rødt mener det er 
kritikkverdig at regjeringen ennå ikke har fulgt opp Stortingets anmodningsvedtak om å sikre at 
alle elever med behov for spesialundervisning får rett til opplæring av fagpersoner med godkjent 
relevant utdanning, og legge frem en plan for dette. Disse medlemmer vil understreke at 
tidsbruken ikke har en god forklaring, og forutsetter at arbeidet gis prioritet, slik at Stortingets 
vedtak gjennomføres. 

Komiteens medlemmer fra Høyre og Venstre vil peke på regjeringen Solbergs innsats for å styrke 
spesialundervisningen i skolen. I oppfølgingen av Meld. St. 6 (2019–2020) Tett på – tidlig innsats 
og inkluderende fellesskap i barnehage, skole og SFO strammet regjeringen Solberg inn 
regelverket for bruk av ufaglærte assistenter i spesialundervisningen i skolen og igangsatte et 
forsterket kompetanseløft for spesialpedagogikk og inkluderende praksis i skolen. Disse 
medlemmer peker på at Nordahl-utvalget, som leverte rapporten “Inkluderende fellesskap for 
barn og unge”, kombinert med igangsatte forskningsprosjekter på feltet, gir et godt 
kunnskapsgrunnlag for å fortsette innsatsen for å styrke spesialundervisningen i årene som 
kommer. Disse medlemmer viser videre til arbeidet med ny opplæringslov, som inkluderer en 
rekke forslag til presiseringer knyttet til rettigheter, tilbud, innhold og kvalitet i 
spesialundervisningen. 

Med vennlig hilsen 
Hege Bae Nyholt  
komitéleder 
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Meld. St. 4 (2021-2022) Anmodnings- og utredningsvedtak i 

stortingssesjonen 2020-2021 – uttalelse fra finanskomiteen 

Det vises til brev fra kontroll- og konstitusjonskomiteen av 16. november 2021. 

Finanskomiteen har følgende merknader til regjeringens oppfølging av anmodnings- og 

utredningsvedtak på Finansdepartementets ansvarsområde: 

Stortingssesjon 2020-2021 

Vedtak nr. 176, 3. desember 2020. Forslag til en ordning med differensiert 

tvangsmulkt.  

Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet viser til at vedtaket ikke er fulgt opp men at ulike 

alternativer for å følge opp vedtaket vurderes.  Disse medlemmer forventer en videre rask 

avklaring av alternativer for å følge opp vedtaket. 

Vedtak nr. 547, 19. januar 2021. Tilskudd ved avbrutt permittering 

Komiteens medlemmer fra Sosialistisk Venstreparti og Rødt viser til vedtakets ordlyd: 

«Stortinget ber regjeringen i samarbeid med partene i arbeidslivet, senest i løpet av februar, 

fremme forslag om en ny modell for lønnsstøtte slik at folk kan holdes i jobb fremfor å være 

permittert.» 

Disse medlemmer peker på at vedtaket innebærer at den nye modellen for lønnsstøtte skulle 

sørge for at folk kan holdes i jobb fremfor å være permittert. Lønnsstøtteordningen som ble 

opprettet, innebar derimot at man fikk tilskudd for å avbryte permittering, ikke for å unnlate 

permittering. Disse medlemmer mener derfor forslaget til Solberg-regjeringen i Prop. 94 LS 

(2020-2021) og det påfølgende vedtaket i Innst. 297 L (2020-2021), ikke kan regnes som en 

oppfølging av dette vedtaket. 

Kontroll- og konstitusjonskomiteen 

HER 

Vår ref.: 

2022 – ufe/sva 

Deres ref.: 

2021/3996 

Dato: 

05.01.2022 

VEDLEGG 10



2/3 

Disse medlemmer viser til merknader fra komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet, 

Senterpartiet, Sosialistisk Venstreparti, Miljøpartiet de Grønne og Rødt i Innst. 297 L (2020-

2021): 

«Disse medlemmer mener videre regjeringens tolkning av «holdes i jobb» er feil, da å ta 

tilbake permitterte ikke er synonymt med å holdes i jobb. Ordningen skulle derfor også ha 

inkludert de som har valgt å holde folk i jobb, fremfor å permittere. Disse medlemmer er 

videre skuffet over regjeringens snevre tolkning av vedtaket, som i praksis innebærer en 

videreføring av den gamle lønnsstøtteordningen, om enn i forbedret versjon.» 

Disse medlemmer vil videre påpeke at den manglende oppfølgingen av dette vedtaket har hatt 

uheldige følgekonsekvenser i den forstand at den nåværende regjeringen ikke har vært beredt til 

umiddelbart å innføre en slik lønnsstøtteordning i lys av de nye smitteverntiltakene som nå er 

iverksatt.  

Disse medlemmer viser videre til at brorparten av de avsatte midlene til ordningen ikke har vært 

benyttet, jf. Prop. 36 S (2021-2022) og at ordningen dermed ikke kan anses som vellykket, i tråd 

med disse medlemmers bekymring da ordningen ble innført. 

Vedtak nr. 795, 13. april 2021. Avgift på avfallsforbrenning 

Komiteens medlemer frå Høgre, Venstre og Kristelig Folkeparti vil peike på at eit nær samla 

Storting under handsaminga av Prop. 1 LS (2021-2022) stemte for å innføre ei slik avgift på 

avfallsforbrenning. Det inkluderer tre av partia som stod bak oppmodingsvedtak 795 

(Arbeidarpartiet, Senterpartiet og Sosialistisk Venstreparti). I lys av den breie og tverrpolitiske 

støtta til å innføre ei slik avgift er det etter desse medlemer sitt syn ikkje grunn til å utgreie ei 

alternativ avgift til erstatning for den målretta avgifta som no er vedtatt. Å utgreie og innføre 

supplerande virkemiddel for å få ned mengda av plast som går til forbrenning er derimot 

fornuftig, og er noko regjeringa bør jobbe vidare med. 

Komiteens medlem fra Sosialistisk Venstreparti mener vedtaket ikke er oppfylt. Vedtaket lyder: 

«Stortinget ber regjeringen om at avgiften på avfallsforbrenning må flyttes tidligere i verdikjeden 

for både å stimulere til mindre volum på avfall og for å håndtere avfallet i Norge.»  

Dette medlem mener det må lages en utredning som viser hvordan avgiften kan flyttes tidligere i 

verdikjeden for å redusere mengden plast som forbrennes. Dette medlem viser videre til at det 

ikke bare er plastflasker som brennes, men store mengder annen plast.  

Vedtak 849, 27. april 2021. Endring av merverdiavgiftsreglene ved omtvista krav i 

entrepriser 

Komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet og Senterpartiet viser til vedtak 849 (2020-2021) om 

endring av merverdiavgiftsreglene ved omtvista krav i entrepriser. Disse medlemmer mener at 

vedtaket ikke er fulgt opp og ber om at rapporteringen ikke avsluttes.  

Vedtak nr. 1250, 16. juni 2021. Eigedomsskatt, utgreiing og vurdering av eit tak for 

bustader og fritidsbustader.  

Komiteens medlemmer fra Fremskrittspartiet viser til at vedtaket ikke er fulgt opp og forventer en 

snarlig oppfølging av vedtaket. 
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Stortingssesjon 2018-2019 

Vedtak 45, 20. november 2018. Solidarisk alkoholpolitikk 

Komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet og Senterpartiet viser til vedtak 45 (2018-2019) om 

solidarisk alkoholpolitikk. Disse medlemmer mener at rapporteringen på dette vedtaket kan 

avsluttes.  

Stortingssesjon 2017-2018 

Vedtak 868, 11. juni 2018. Finansskatt - omlegging der finansskatt på lønn blir 

fjernet 

Komiteens medlemmer fra Arbeiderpartiet, Senterpartiet og Miljøpartiet De Grønne viser til 

vedtak 868 (2017-2018) Finansskatt - omlegging der finansskatt på lønn blir fjernet. Disse 

medlemmer mener at vedtaket ikke er fulgt opp og ber om at rapporteringen ikke avsluttes. 

Med vennlig hilsen 

Eigil Knutsen 

Finanskomiteens leder 
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